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írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.

évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mikor lesz ingyenes a bárányhimlő elleni védőoltás?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy éve a kormányinfón szóba került a báránybiml ő elleni oltás ingyenessé tétele, de ez t
intézkedések nem követték. Jelenleg a szükséges oltóanyag 12 .000 forint körüli áron kapható,
amelyet — ismerve a magyar családok többségének helyzetét — sokan nem engedhetik meg
maguknak_ Arról nem is beszélve, hogyha egy szülő az összes kötelező és ajánlott oltásokat be
szeretné adatai gyermekének, az több százezer forinttal terhelheti meg a családi kasszát .

Tekintve, hogy a bejelentett fertőző betegségek mintegy felét teszi ki a bárányhimlő hazánkban,
indokolt lenne az ingyenessé tétele.

Kérdezném ezért a Tisztelt Miniszter Úrtól :

Mikor tervezik a bárányhimlő elleni védőoltást ingyenessé tenni?

Várom mihamarabbi érdemi válaszát!

Budapest, 2018. február- 06 .
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